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Szanowny Panie Burmistrzu zwracam się z prośbą o podanie informacji.

1. Czy osoby z Kierownictwa SAPIK prowadzą działalność gospodarczą zbieżną z działalnością 
SAPIK?

2. Czy zdarzały się sytuacje, że pracownicy Kierownictwa SAPIK pobierali wynagrodzenie w 
ramach prowadzonej działalności gospodarczej od Firm, które realizowały na terenie naszego 
Powiatu różnego rodzaju imprezy, koncerty itp.?

3. W związku z dotacją z BO na rzecz schroniska dla zwierząt dotyczącą projektu o nazwie 
Pomoc dla zwierząt w wys. 150 tys. Zł które miały być przeznaczone na zakup środków 
trwałych chciałbym prosić o udzieleni mi informacji:

-na co zostały wydane te pieniądze, gdyż prowadzona jest aktualnie zbiórka na zakup 
podobnych rzeczy

-czy schronisko jest czynne dla osób pragnących dokonać adopcji zwierzaka w sobotę i 
niedzielę?

- ile psów i kotów przebywało w schronisku w roku 2020,2021,2022 i ile było adopcji?

- ilu było czynnych wolontariuszy w tych latach?

-jak wygląda rozliczenie roczne w rozbiciu na lata 2020,2021,2022


